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Z A P I S N I K 
s 33. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 12. svibnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog 
odjela, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 
promet, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ 
Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za 
obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 
proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.  

Izostanak  je ispričala zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić. 
Sjednici nije prisutan Dario Medvedec, direktor GSC Delnice. 
 
Na početku sjednice gradonačelnik je čestitao na uspješnoj prezentaciji Vrtića Hlojkica u 

Crikvenici koji su osvojili dva zlata i jednu broncu, navodeći da se ponosimo i radujemo sa njima. 
Nadamo se da će se jedne godine dječja Olimpijada održati i u našemu gradu. 

 
TOMISLAV MRLE 
- U planu je završetak izrade zapisnika vezano uz stručno osposobljavanje. Prošli tjedan 

bilo je otvaranje pristiglih zamolbi, treba napisati obavijesti kandidatima koji će biti 
primljeni, dostavljen je zahtjev HZZZ za odobrenje za primanje osoba i izrada prijedloga 
ugovora. Najvjerojatnije će biti izrađen i prijedlog poziva za preostale dvije osobe, treba 
se upoznati s elektronskim prijavljivanjem HZMO što je potrebno učiniti u roku od 24 sata 
od kad se sklopi ugovor.   

- Dokumentacija vezana za Dom oružanih snaga se prikuplja kako bi se isto što prije 
odnijelo u DUUDI kako bismo vidjeli da li je moguća realizacija preseljenja na jesen. 

- Vezano uz organiziranje info-centra obiđen je prostor u Turističkoj zajednici, svi su 
zadovoljni prostorom i sad treba nastaviti s opremanjem prostora te utvrđivanjem 
rasporeda. Načelno je dogovoreno da bi info-centar počeo s radom 1. lipnja.  

- Sa predsjednicom Gradskog vijeća načelno je dogovoreno da sjednica Gradskog vijeća 
bude ili 22. ili 29. svibnja te slijede pripreme vezane uz materijale za sjednicu. 

- U srijedu Udruga gradova RH organizira predavanje odnosno savjetovanje nadležnih 
institucija o upravljanju državnom imovinom i naplati prihoda državne imovine. 

- Damski most još nije do kraja realiziran jer gospodin Crnković prošli tjedan nije mogao 
doći. Nazvat će Konzervatorski odjel da vidi što se još treba napraviti da bi se dobio 
Rješenje od Ministarstva kako bismo u gruntovnici uknjižili kulturno dobro. 

- Treba dovršiti materijal vezan uz raspisivanje oglasa za radno mjesto koje obavlja 
kolegica Bubanj koja je na dužem bolovanju. Radi se o oglasu na određeno vrijeme, mora 
biti pravnik s 1. godinom radnog iskustva s  položenim državnim stručnim ispitom, to bi 
trebala biti osoba koja  ima pravosudni ispit i po mogućnosti „imovinac“, trebat će 
napraviti testiranje te predlaže da se u Povjerenstvo uključe odvjetnici, imovinci. 



- Zaštita na radu je pri kraju, procjena je više-manje gotova, svi koji rade 4 i više sata na 
kompjutoru obavit će liječnički pregled, ostale tehničke stvari će se realizirati (primjerice 
lijepljenje protukliznih traka na stepenice i sl.). 

- Pomoć u kući – voditeljica je odnijela sve potrebno u Upravni odjel vezano za pomoć u 
kući, ispunjavamo sve uvjete, oni će doći u pregled prostora koji mora biti opremljen 
najosnovnijim sredstvima (ormari, vješalice, radna odjeća i sl.). 

- Kolegica Petranović radi na časopisu Besejda, redovito radi mjesečne izvještaje vezane uz 
socijalu prema Primorsko-goranskoj županiji, radi na aktima vezanim uz javna priznanja i 
priznanja u sportu. Tajništvo i pisarnica obavljaju redovite poslove. 

- Gradonačelnik – obzirom na Program rada Gradskog vijeća i načelni dnevni red te ono što 
nužno mora ići zbog rokova pita koliko je održiva sjednica 22. svibnja kako bi barem 
mjesec dana bio odmak od Svečane sjednice. Tomislav Mrle navodi da će zatražiti 
očitovanje od svih koji imaju točke dnevnog reda da kažu mogu li pripremiti materijale za 
taj dan. Gordana Piskač navodi da materijale priprema za 29. 5. 

- Gradonačelnik navodi da je u tijeku postupak primanja mladih ljudi na stručno 
osposobljavanje – volonteri. U tom se smislu ranije uključio Risnjak, Turistički ured i 
smatra da, u svim segmentima gdje je to moguće dajemo mogućnosti i temelj mladim 
ljudima da steknu potrebno radno iskustvo za samostalno obavljanje poslova odnosno 
polaganje stručnog ispita,  bi se morao  uključiti i Dječji vrtić. Ravnateljica je razgovarala 
sa zainteresiranima i odlučeno je da se volonteri prime u rujnu, a do tada je potrebno 
pokrenuti postupak i napraviti sve da se odobrenje dobije. 

 
GORDANA PISKAČ 
- Problematika odsustva kolegice Bubanj koja ima puno predmeta – od imovinsko pravnih 

predmeta, zaštite i spašavanje, zakona o informiranju jer je ona i službenik zadužen za 
informiranje. Neke stvari mogu čekati ali neke ne mogu te će volonterka pravnica 
razvrstati predmete i vidjeti što je prioritet te da počne po tome raditi. Problematika 
vezana uz Palfinger i sređivanje zemljišta sa DUUDI je prioritet koji treba riješiti. 

- I dalje se vode aktivnosti u svezi preseljenja obitelji Andrić, radovi su zastali radi lošeg 
vremena i što izvođač radova ima i druge aktivnosti. Nada se da će ivičnjaci biti do kraja 
postavljeni danas i da će se kod Andrićevih dovršiti radovi.  

- U srijedu će se održati sastanak u HABOR-u vezano uz podizanje kredita za dovršenje 
Supilove ulice. 

- Slijedi priprema materijala vezanih za sjednicu Gradskog vijeća. 
- Revizija učinkovitosti gospodarenja otpadom – i dalje se dostavljaju potrebni podaci. 
- Ovaj tjedan se planira preliminarni tehnički pregled ceste Hrvatsko – Ložac. 
- Sutra je sastanak u Komunalcu vezano uz Supilovu ulicu. 
- Supilova ulica – ostvareni su kontakti s izvođačem radova i projektantskim nadzorom. 

Ovaj tjedan održat će se sastanak oko odabira materijala koji će se ugrađivati na pločnike. 
 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Obavljaju se svakodnevne vježbe koje se izmjenjuju. Sve četiri smjene sudjeluju u tome. 
- Redovite aktivnosti vezane su uz radove sa korpom, pomaganje ljudima, popravljanje 

žljebova i slično. 
- Završavaju se pripreme djece i mladeži za prisustvovanje na županijskom natjecanju u 

Klani. 
- U petak je na „barutani“ zapaljena drvena građa. Preostalo je smeće koje nije za paljenje 

jer može biti štetno za zdravlje. Gordana Piskač navodi da će to prihvatiti odlagalište no 
toga je puno i ima svoju cijenu. 

- U subotu je održan ispit za vatrogasaca. 
- Vezano uz radove na Supilovoj ulici pita, da li će se omogućiti prolaz vatrogascima za 

vrijeme radova. Gordana Piskač navodi da će pravac Hrvatske šume – Supilova biti 
slobodan i komunikacija će biti moguća. 

- Upozorava da je žmirkajući znak na Lujzijani savijen. 
- U srijedu je sastanak Odbora za Statut JVP što u konačnici donosi Gradsko vijeće. 



 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Danas se održava sastanak Upravnog vijeća vezano uz Pravilnik o upisima djece u Dječji 

vrtić. 
- Ovo je mjesec zaštite od požara i vrtićarci će posjetiti vatrogasce. 
- U četvrtak, u suradnji s Agencijom za odgoj i obrazovanje, održat će se edukativni 

seminar za sve odgajatelje Gorskog kotara mada su se prijavili i odgajatelji iz okolnih 
gradova – ukupno 40-ak – tema je „Centri aktivnosti“ odnosno kako osmisliti prostor i 
centre aktivnosti u sobama dnevnog boravka. 

- Aktivnosti vezane uz pripremu za oproštaj od budućih prvašića. U suradnji sa Kotar 
teatrom organizirat će se predstava. 

- Na Olimpijadi u disciplini trčanje na 50 metara Franka Tomić osvojila je zlato, Matija 
Štimac broncu. U skoku u dalj Ema Sobol osvojila je zlato.  

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Realizacija promocije u Fažani, završne pripreme se odvijaju. 
- Što se tiče tijela TZ predložili smo da bude saziv Osnivačke skupštine 19. 5. Dogovoreno 

je da se sjednica održi u popodnevnim satima. Petrol je iskazao neinteres i to je potvrdio. 
Sljedeća je „Gorančica“ koja još nije donijela odgovor. 

- Ako bi u tijelima Turističkog vijeća bilo onih koji nisu u Skupštini bilo bi dobro da se i 
oni okupe na tom sastanku. Gradonačelnik smatra da niti jedan član Turističkog vijeća ne 
mora biti član Skupštine. 

- Kvarner family – najavljena je radionica na razini Gorskog kotara i održat će se u 
Lokvama. Status Kvarner family s našeg područja ima 12 iznajmljivača (ukupno 60 
iznajmljivača). 

- S Poreznom upravom zatvorene su obveze, danas se dogovaraju kamate. 
- Kontinuirane aktivnosti – prošlotjedna odgođena web edukacija trebala bi se održati u 

Rijeci. 
- Veliki Ginisov katalog – precizirati datum i uskladiti dan promocije. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Radi se na redovnom održavanju javnih površina. 
- Većina poslova je na košnji i održavanju groblja u Brodskoj dolini. Danas je razgovor s 

gospodinom Tomcem oko čišćenja šume putem udruge, dio ograde je pao i divljač ulazi u 
groblje no mi ćemo to sanirati. 

- Stigle su sadnice lavande i čim se vrijeme stabilizira iste će se posaditi. 
- Što se tiče sadnje cvijeća brodska dolina je uređena. 
- Danas je dogovor vezan uz vertikalnu i horizontalnu signalizaciju. 
- Osvrnuo se na članak objavljen na stranicama Grada gdje je vrlo nezgodnim tonom 

novinar Lučić napisano da groblje u Delnicama nije čišćeno odnosno nije čišćeno na 
adekvatan način. Navodi da je nesporno da neki ljudi učestalo ignoriraju poduzeće i daju 
vrlo negativne konotacije. U petak do na večer čistilo se groblje, ono što se nije stiglo 
napravljeno je u subotu, a spomenuti članak objavljen je u petak na večer. Svemu se 
nadovezao i gospodin Silić s kojim se, usput rečeno, vodi bitka radi piljenja drva u naselju, 
prigovorio je što je dijete sjelo na friško oličenu klupu i čime je djetetu oštećena odjeća. 
Muvrin navodi da je klupa bila zaštićena i osigurana. Smatra da bi bilo fer da ljudi koji su 
nezadovoljni dođu u poduzeće, da vide priznanice i zahvalnice koje je poduzeće dobilo 
kao i da svoje primjedbe i prijedloge izlože direktno poduzeću. 

- Kamenjar u parku ide ka realizaciji. 
- Što se tiče prostora disko kluba održat će se sastanak sa zainteresiranima. 
- Što se tiče dimnjačarske službe postoji zainteresiranost Općine Lokve da Risnjak obavlja 

dimnjačarsku službu i na tom području. 
- Ivica Knežević navodi da ovaj tjedan obavezno treba vratiti skulpturu na lokaciji pokraj 

INA benzinske pumpe. 
 



 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Radno vrijeme Knjižnice od ponedjeljka do petka od 7-19 (9-19 za korisnike), subotom od 

8-12 (za korisnike od 9-12). 
- Sve stručne skupine su složene, dolazi otpis građe, provjera popisanog, stvaranje novog 

popisa sve na propisan način. 
- Ostalo je rad s korisnicima i za pultom, katalogizacija kako knjige dolaze, radijska emisija 

jednom tjedno i aktivnosti vezane uz susret književnice u Osnovnoj školi. 
 

DAVORKA GRGURIĆ 
- Pri završetku je izrada troškovnika i dokumentacije za izvođenje radova u Ulici 

A.G.Matoša (asfaltiranje ulice). 
- Utorkom su sastanci vezani uz koordinaciju radova na Supilovoj ulici.  
- Tehnički pregled ceste Ložac-Gašparci – još nismo dobili pismeni poziv. 
- Ima desetak novih rješenja o legalizaciji. 
- Posebni uvjeti gradnje – ima zahtjeva. 
- Kamenita ulica – nepovoljne vremenske prilike pa su radovi usporeni, više-manje sve je 

dogovoreno sa ljudima koji tamo žive. 
- Ovaj tjedan će biti intenziviranije aktivnosti prometnog redarstva. 
- Po komunalnom redu ovog tjedna popisana su sva drva na javnim površinama i za one 

koji drva drže duže od 8 dana ide sklapanje ugovora radi plaćanja naknade za korištenje 
javne površine. 

- Rješenja o komunalnoj naknadi – popisane su Delnice kompletno, ostaju Lučice i Crni 
Lug nakon čega se rade rješenja i ovrhe. 

- Napravljeno je 7 rješenja za ovrhu za vojne objekte. 
- Nalozi za održavanje nerazvrstanih cesta – ide nalog za popravak ivičnjaka prema 

zahtjevu MO Delnice u Marija Troštu na autobusnom stajalištu. 
- Dom zdravlja – MO Delnice je dao primjedbu te će se uz asfaltiranje Kamenite pokrpati 

rupe na tom dijelu. Gordana Piskač navodi da je Dom zdravlja unutar naselja, da Grad 
svake godine popravlja cestu, čisti odvodnju a zemljište je od Doma zdravlja i to bi oni 
trebali raditi. 

- Plato mrtvačnice u Kuželju je gotov, treba ga samo isplanirati. 
- Cesta za Razloge – na zahtjev mještana Razloga obiđen je teren, cesta je probijena kada je 

bila elementarna nepogoda, sada preko ceste vise grane, stabla su nagnuta nad cestom. Isto 
je i sa cestom za Krašićevicu. To je velik posao, nudi se Udruga iz Razloga koji bi to 
napravili jer su svi šumari a time bi zaradili nešto sredstava za obilježavanje Petrova. 
Treba se čuti još sa Hrvatskim šumama i Nacionalnim parkom i ovaj tjedan poslove treba 
iskoordinirati. Treba voditi računa o privatnim šumama, o području koje je u vlasništvu 
Nacionalnog parka. Gradonačelnik navodi da se radovi koji bi se odvijali na privatnim 
šumama treba platiti privatnik, a ne Grad. Doznaka za bilo kakvu sječu unutar granica 
Nacionalnog parka mora dati Park što dodatno komplicira čitavu situaciju. Gordana Piskač 
navodi da je u Odluci o nerazvrstanim cestama i komunalnom redu definirano da su 
vlasnici dužni održavati svoj prostor. Tomislav Mrle navodi da Nacionalni park ne može i 
ne smije posjeći jedno stablo ako nema odobrenje od nadležnih u Zagrebu. Treba uputiti 
dopis NP da su dužni ishodovati papire od nadležnih institucija pa da tada Grad poduzima 
radnje koje bi trebalo poduzeti. Gradonačelnik je mišljenja da komunikacija treba biti 
pismena, da treba dijagnosticirati koje su to neuralgične točke na kojima treba hitno 
intervenirati kako ne bi došlo do nesreće. Ako budu čekali sa time a nešto se desi tada oni 
preuzimaju odgovornost u slučaju nereagiranja. 

- Gradonačelnik – dopis MO koji spominju problem izrade drva u Grabnju i velikih šlepera 
koji tamo voze. Ako se radi o gospodarskoj aktivnosti tada za to moraju postojati 
dokumenti, a ako ne tada se radi o raboti „ispod stola“ i to treba prijaviti svim nadležnim 
institucijama. 

- Vertikalna i horizontalna signalizacija se odrađuje u dogovoru s KTD-om i Gradom. 
- Raspisivanje natječaja za poljoprivredno zemljište u vlasništvu Grada. 



- Zahtjevi za sanaciju objekata u vlasništvu Grada (Dom u Crnom Lugu). 
- Priprema odluke za Gradsko vijeće za izvješće o radu Centra za brdsko-planinsku 

poljoprivredu. 
- Dogovor oko aktivnosti poljoprivrednog redara. 
- Ivica Knežević navodi da jedna razularena grupa u Delnicama radi što god hoće – primjer 

na Lujzijani gdje su otrgali i bacili prometni znak, a ima još takvih situacija te je mišljenja 
da bi se Policijska patrola trebala više pozabaviti takvim stvarima i pojavljivati se na 
određenim lokacijama. 

- Gradonačelnik pita što Grad može napraviti protiv poznatih vlasnika i suvlasnika koji ne 
kose svoje površine, ima parcela na kojima raste visoka trava što je neprimjereno te 
svakako treba naplatiti kazne. Davorka Grgurić navodi da se građani obavještavaju da su 
dužni održavati svoje zemljište a ukoliko to ne rade poljoprivredni redar ih opomene, ako 
ne reagiraju ide košnja i ljudi bi trebali to platiti. U naplati je problem. Našom odlukom 
utvrđeno je vrijeme do kada se mora pokositi. Gradonačelnik navodi da će se poznatim 
vlasnicima poslati obavijesti te da će Grad inzistirati na poljoprivrednom ili komunalnom 
redu. Možda treba razmišljati o tome da Centar za brdsko planinsku poljoprivredu u čijem 
je sastavu poljoprivredni inspektor, dobije određeni postotak sredstava od naplaćenih 
kazni. 
 
ĐULIO JUSUFI 

- Ovaj tjedan kreću pripreme za Gradsko vijeće i odbore – godišnje izvršenje proračuna za 
2013. godinu, izvršenje programa utroška sredstava boravišne pristojbe kao i spomeničke 
rente. 

- Pregled poslanih opomena odnosno naplate ili poduzimanje ovršnih prijedloga. 
- Izrada obrasca za neoporezivi dio. 
- Otplata stana. 
- Radi se na bagatelnoj nabavi vezano uz nezgode i osiguranje imovine. 
- U srijedu sastanak u HABOR vezano uz zaduživanje. 

 
  

 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 

 
   


